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RUUKIN HEVOSKESKUKSESTA ESITETTYJEN VÄITTEIDEN SELVITTÄMINEN 

 

Ruukin hevoskeskuksen toiminnasta ja hevosten kohtelusta on esitetty julkisuudessa 

rajujakin väitteitä. Jos näistä väitteistä edes pienikin osa on totta, tilanne on täysin 

kestämätön. 

Koulutuskuntayhtymä Brahe on ilmoittanut lopettavansa keskuksessa ravihevosten 

valmennuksen ja päättää sopimussuhteensa ravivalmentajaan. Tosin virallisen tiedotteen 

mukaan tämä ei liity mitenkään julkisuudessa olleisiin väitteisiin. 

Ruukin hevoskeskuksen toiminta ei ole tällä päätöksellä lakkaamassa. Siksi on ensisijaisen 

tärkeää, niin eläinten hyvinvoinnin, oikeanlaisen opetuksen kuin osapuolten oikeusturvankin 

kannalta, että nämä asiat selvitetään perin juurin: Miten eläimiä on tosiasiallisesti kohdeltu 

ja hoidettu sekä millaisia toimintapoja ja –malleja on opetuksessa opiskelijoille opetettu. 

Koska Raahen kaupunki on Koulutuskuntayhtymä Brahen osakaskunta, on selvityksen 

tulokset esitettävä yksityiskohtaisesti Raahen kaupunginvaltuustolle. 
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